

လှေခါးပိုင်ကို LPS ဟံင်ဖိလိဖိတဖင်,

ဖဲမုာ်ယုာ်/မုာ်ခံနံဒ်အမုာ်ဝဲဒ် ညီနုာ်တံာ်ဟ်ဖျါထီၣ်တံာ်ကစီၣ်လၢပပုာ်ယဲၤသန့အပူၤအသိးန့ၣ်, ပကကွာ်ကဒါကွၢ် လၢတံာ်ဘျီဂ့ၤထီၣ်ပ COVID ပုာ်ယဲၤကဘျးပၤ ဒ်တံာ်ဟ်ဖျါထီၣ်ကွၢ်တံာ်ဂ့ၤတံာ်ကျိၤလၢအလီၤတံာ်လီၤဆဲးလၢ လှေခါးပိုင်ကို တံာ်ဆါရၤလီၤသးအတံာ်ရဲၣ်တံာ်ကျဲၤ Lincoln/Lancaster County လှေခါး/လဲန် ခဲးစတၢၣ် ကီၢ် ရှုၣ်ဟီၣ်ကဝီၤ COVID-19 တံာ်လီၤဘၣ်ယိၣ်အတံာ်ထီၣ် မုာ်သးထီၣ်အသးလၢအလွဲၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တံာ်ကစီၣ်ဒုး သ့ၣ်ညါဝဲအံၤဘၣ်လိာ်အသးဒီးကမျါအတံာ်ဘိးဘၣ်ရၤလီၤလၢလှေခါးတံာ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ကမံးတံာ်ခိၣ်ကျါအ တံာ်အိၣ်ဖိၣ်ဖဲ လါစဲးပထဲဘၣ် ၂၂သီအနံၤန့ၣ်လီၤ. ပပုာ်ယဲၤသန့အဝဲအံၤန့ၣ်မုာ်ဝဲဒ်တံာ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါကျိၤကျဲၤ အကျါတဘိလၢပသ့အီၤန့ၣ်လီၤ. ပအၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်လၢတံာ်ဆိတလဲမုာ်အိၣ်န့ၣ်တံာ်ကဆုၤလီၤပရၢချုးဆါချုးက တီၢ်လၢနအိၣ်ယုာ်ဒီး ကိးနွံဒဲးမုာ်ခံနံၤအတံာ်ကစီၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါလၢပပုာ်ယဲၤသန့အပူၤန့ၣ်လီၤ.

စးထီၣ်လၢတံာ်ဆုးတံာ်ဆါရၤလီၤအသးကတီၢ်အံၤန့ၣ်, ပမၤသကိးယုာ်တံာ်ဒီး Lincoln-Lancaster County Health Department လှေခါး-လဲန်ခဲးစတၢၣ် ကီၢ်ရှုၣ်ဟီၣ်ကဝီၤ တံာ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ ဝဲကျိၤလၢကဒုးအိၣ် ထီၣ်ဒီး မၤဂ့ၤထီၣ်တံာ်ရဲၣ်တံာ်ကျဲၤလၢတံာ်ထီၣ်ကိုအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပမၤလိန့ၣ်ဘၣ်တံာ်အါမး စးထီၣ်လၢတံာ်ဆါရၤ လီၤအသးအဆါကတီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပတံာ်ရဲၣ်တံာ်ကျဲၤအိၣ်လၢအအိၣ်ဟ်အံၤန့ၣ် ဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢတံာ်ဂ့ၤတံာ် ကျိၤ လၢပဟ်သ့ၣ်ဟ်သးအီၤလၢတံာ်ကီၢ်ခါတနံၣ်အံၤ, လၢပတံာ်ထီၣ်ကိုခွံန့ၣ်အပူၤအံၤ ဟ့ၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါပုၤ/သိၣ်လိ ပုၤ ဒီးတံာ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဝဲကျိၤ လၢပတံာ်ပူၤဖျဲးဒီးတံာ်ဘၣ်ယိၣ်အကျိၤအကွၢ်လၢပသ့အီၤဝဲအံၤန့ၣ်မၤစ့ၤလီၤဝဲ ဒ်တံာ်ဆုးတံာ်ဆါရၤလီၤအသးအံၤန့ၣ်လီၤ. ပပုၤမၤတံာ်ဖိဒီးကိုဖိတဖင်မၤဝဲဒ်အဂ့ၤကတံာ်လၢတံာ်လူၤပိာ်ထွဲတံာ် သိၣ်တံာ်သီတံာ်ဘျါတဖၣ်လၢကမၤစ့ၤလီၤ COVID-19 တံာ်ဆုးတံာ်ဆါအတံာ်ရၤလီၤအသးန့ၣ်လီၤ.

တံာ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဝဲကျိၤ ဒီး လှေခါးပိုင်ကို LPS medical advisory board ဘၣ်ယးဒီးတံာ်သမံသမိး ကွၢ်တံာ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ တံာ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးအကမံးတံာ်မိာ်ပုၤလၢတံာ်ကရၢကရိအပူၤအတံာ်အၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်- ကိုဖိဒီးပုၤမၤတံာ်ဖိတဖၣ်အိၣ်လၢကိုပူၤအံၤန့ၣ် ဟ်ဖျါဝဲလၢမုာ်တံာ်ယုထၢအဂ့ၤကတံာ်လၢတံာ်ပူၤဖျဲးဒီးတံာ်ဘၣ်ယိၣ် လၢပပုၤတဝါအပူၤဝဲလၢတံာ်ဆါရၤလီၤသးအဆါကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပအဲၣ်ဒီးမၤရှဲထီၣ်/ဒုးနဲၣ်ဟ်ဖျါထီၣ်ဆဲးထီၣ်, လၢတံာ်ဆါကတီၢ်ဝဲအံၤန့ၣ် Lincoln-Lancaster County လှေခါး-လဲန်ခဲးစတၢၣ် ကီၢ်ရှုၣ်ဟီၣ်ကဝီၤ တံာ်ထီၣ်တံာ်ဆုးတံာ်ဆါအတံာ်ပနီၣ် မုာ်သးထီၣ်အသးတုၤလၢတံာ်ပနီၣ်အ လွဲၤဂီၤ-တံာ်လီၤဘၣ်ယိၣ်နးနးကလဲာ်သနာ်က့, လှေခါးပိုင်ကိုကဆဲးမၤသကိးတံာ်ဒီးတံာ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဝဲကျိၤ health department လၢတံာ်စးထီၣ်ဒုးကဲထီၣ်တံာ်ရဲၣ်တံာ်ကျဲၤတဖၣ် ဒီးတံာ်သိၣ်တံာ်သီအကျိၤအကျဲၤတဖၣ်လၢ

- တီထီကို ကရူ A ထိုင်ကိုလအနီကစာ, ကရူ B နှ်မလိစာစိတ်လဟံင်လအိင်ဖူထိုင်ပူ.

မုလ်ခါ/မုလ်နံ, လါနိင်ဝဘာင် ၅သီ

- တီထိုင်တဖင်ထိုင်ကဒါကူ/ကိုကူထိုင်ကဒါကူလါကိုဖိခဲလါအဂီ.
- တီထီကို ကရူ B ထိုင်ကိုလအနီကစာ, ကရူ A နှ်မလိစာစိတ်လဟံင်လအိင်ဖူထိုင်ပူ.
(တါအိင်ကတဲကတီထိုင်သးလါတါကဒီးစဲ PreACT လါပူကိုဖိလါအမလိအတီတဆံသိုင်တဖင်
အဂီနှ်ဘိုင်တါဆိကတီ/ဘိုင်တါမဟးဂါကွံင်အီ, ဒီးတီထီကို ကါစဲတါဒဲဖျါပိုင်ဖိုင်အတါလိင်ကွဲ
တဖင်ဘိုင်တါဆိတလဲ/ဘိုင်တါသးကွံင်အီနှ်လီ. တီထီကို ကိုဖိခဲလါနှ်ဘိုင်တါမုလ်ကထိုင်မလိ
လိတ်လါတီပူဒဲတါရဲင်လါကျဲလါအိင်ဝဘာင်အသိးနှ်လီ.)

မုဖိဖး/မုယဲခါ, လါနိင်ဝဘာင် ၆သီ

- တီထိုင်တဖင်ထိုင်ကဒါကူ/ကိုကူထိုင်ကဒါကူလါကိုဖိခဲလါအဂီ.
- တီထီကို ကရူ B ထိုင်ကိုလအနီကစာ, ကရူ A နှ်မလိစာစိတ်လဟံင်လအိင်ဖူထိုင်ပူ.

Zoom တါပူဖျဲဒီးတါဘိုင်ယိုင်လါကိုဖိသိုင်တဖင်အဂီ

ပမလသကိးယုတ်ဒီးလုခါပဒိုင်ကိုတါဘိုင်တါဘာ Security ဒီးတါစူးကါခိင်ဖူထိုင်ပူမလိစာတါဖိတဖင် ဝဲ
လါပအိင်ဒီးတါပင်သိုင်ပင်သးလါကိုဖိတဂါအတါပူဖျဲဒီးတါဘိုင်ယိုင်လါတခွံအံနှ်လီ. ဟံင်ဖိဖိတဖင်,
ပလိင်ဘိုင်နတါမလိစာ လါနကဟ်ဖျါထိုင် တါဒုးသိုင်ညါတါဂုတ်ကျါအဝဲအံနှ်လီ. ကိုဖိတနီနှ်ဘိုင်သိုင်
သိုင်ကသုဝဲဒဲလုခါပဒိုင်ကိုအခိင်ဖူထိုင်ဖိကဟင်လါတါဟင်လါအဝဲသိုင်, ဘိုင်သိုင်သိုင်ကိုဖိအဂါတ
ဖင် ကသုဝဲဒဲအဝဲသိုင်အနီကစာဒဲအခိင်ဖူထိုင်သိုင်တဖင်နှ်လီ.

ကိုဖိသိုင်တဖင်လါအလူကွါယု/အဟးကွါယုတါဒီး ဒိနှ်လါဝဲဒဲကမျါ Zoom တါထိုင်လိင်အိင်ဖိုင်သကိး
တဖင်. ပပူကိုဖိတဖင်လါအဒုးနှ်ပင်ဖျါထိုင် တါဂုတ်ကျါလါအဘိုင်ဒုံးဘိုင်ဒါလိင်အသးဒီးပူနီဒိုင်လါအ
သးနှ်မုတကြါးတဘိုင်လိင်အသး. အါနှ်အနှ်တါထိုင်ဒီးတါနီဟူလါအတကြါးဝဲဘိုင်ဝဲလါတါသူတါပီးတါ
လိအဝဲအံ, ကိုဖိတဖင်လါအနှ်လါပင်ယုတ်ဒီးတဲသကိး/ကတီထိုင်တါဂုတ်လါအတကြါးဝဲဘိုင်ဝဲ ဒီးတါထိုင်
လိင်အိင်ဖိုင်သကိးလိင်သးလါခိင်ဖူထိုင်အပူဒီးပူအဂါတဖင်. ပပူသိုင်တဖင်အံတနီနှ်နှ် အဝဲသိုင်ထိုင်
လိင်သး ဒီးဘိုင်တါပင်ဖျါထိုင်ဝဲဒဲလါမုပူနီဒိုင်တဖင် ဒီးတအိင်ဒီးတါဘိုင်ထွဲလိင်အသးဒီးကို/အခိပညီပူ
နီဒိုင်တဖင်အံ တါဘိုင်ထွဲဒီးကိုတအိင်ဘိုင် မုတမု တမုပူမလိစာလါလုခါပဒိုင်ကိုဘိုင်. ပအိင်ဒီးတါဘိုင်
ယိုင်လါတါပူဖျဲဒီးတါဘိုင်ယိုင်လါပပူကိုဖိသိုင်တဖင်အဂီလါတါနှ်လါမလိယုတ်လါတါလါပူလါဖးလါ

အ့ထာ်နဲးအိ်လဲတံးဖဲးတံးမး/တံးဟူးတံးဂဲးဝဲအံးအပူၤ လၢတအိ်ဒီးတံးအံးထွဲကွဲထွဲ/ပၤဆုၤရဲၣ်ကျဲၤဘၣ် န့ၣ်လီၤ.

ဟံၣ်ဖိယိ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်, ပလိၣ်ဘၣ်နတံးမၤစၢၤ လၢနကဟ်ပဖိပလံၤသ့ၣ်တဖၣ်ပူၤဖျဲးဒီးတံးဘၣ်ယိၣ်အဂီၢ်န့ၣ် လီၤ. ဝံသးစူၤအိၣ်ဒီးတံးတဲသကိးတံးဒီးနဖိ လၢအဘၣ်ယးဒီးတံးသူ့စးဖိကဟ်တံးဖိတံးလံၤဒ်အကြးဝဲဘၣ်ဝဲ အခိပညိတံးမနုၤလၢနကြးကွဲ/တကြးကွဲအီၤတဖၣ် -ဖဲလၢနသူ ကိအိၣ်ဖျဲထာ်တံးပိးတံးလိမ့ၢ်ဂ့ၤ မ့တမ့ၢ် နနီၢ်ကစၢ်အိၣ်ဖျဲထာ်တံးပိးတံးလိမ့ၢ်ဂ့ၤန့ၣ်တက့ၢ်.

ACT Online တံးအိၣ်ကတဲၣ်ကတီၤသးလၢပုၤတဆံတတီၤကိဖိတဖၣ် (ဖျိကိအတီၤလၢ ၂၀၂၂န့ၣ်)

ကီၢ်စဲၣ်အံၤဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤဝဲဒၣ် တီၤလၢ ၂၀၂၂န့ၣ်/ဖျိကိအတီၤလၢ ၂၀၂၂န့ၣ် (တန့ၣ်အံၤ ပုၤလၢအမၤလိ ၁၁ တီၤသ့ၣ်တဖၣ်) အိၣ်ဒီးတံးခွဲးတံးယၢ်လၢကမၤလိသ့အါထီၣ်အသးလၢတံးသူ့ဝဲဒၣ် ACT အ့ထာ်နဲးအိ်လဲတံး အိၣ်ကတဲၣ်ကတီၤသးအဂီၢ်တံးဒီးစး Online Prep (AOP) န့ၣ်လီၤ.

နမ့ၢ်ဆိၣ်လီၤဖဲအံၤ [HERE](#) န့ၣ်မ့ၢ်လၢကဒီးန့ၣ်ဘၣ်အါထီၣ်တံးဂ့ၢ်တံးကျိၤလီၤတံးလီၤဆဲးလၢအဘၣ်ယးဒီး AOP လၢကိဖိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢတံးန့ၣ်လီၤကွဲတံးအကျိၤအကျဲဝဲအံၤလၢinternet browser အ့ထာ်နဲးအသ န့ထံးတခါအပူၤ (အန့ၢ်ဒီး Internet Explorer န့ၣ်), ကိဖိကဘၣ်ဟံးန့ၢ်ဒီးလူၤပိၣ်မၤထွဲတံးအပတီၢ်လၢအဖိ လၢသ့ၣ်တဖၣ်လၢတံးန့ၣ်လီၤဆဲးလီၤမံၤ sign in ဒီးလၢကစးထီၣ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်တံးအဂီၢ်-

1. လဲၤဆူပုၣ်ယဲၤသန့ <https://onlineprep.act.org/> တက့ၢ်.
2. ယုထာ်တံးဆဲးလီၤမံၤလၢတံးလဲၤန့ၣ်လီၤအတံးပနီၣ် Sign In button တက့ၢ်.
3. ဒိလီၤနလ့ခၢၣ်ပဒိၣ်ကိ LPS လိပရၢ Email address (#####@class.lps.org) န့ၣ်တက့ၢ်.
4. ဒိန့ၣ်လီၤ "lpsstudent" လၢလံၢ်ဖျါၣ်ခူသူၣ် Password အပူၤတက့ၢ်.
5. ယုထာ် Sign In button တက့ၢ်.

မလိအိတ်ဘ်ဘ်ဃးဒီးပတီထီကို focus programs တ်သိပ်လိလၢအအိတ်ဒီးတ် ပညိပ်လၢတ်မလိမဒီးတခါဘ်တခါအဖိခိတ် အတ်ရဲတ်တ်ကျဲသ့တဖ်

စဲအုတ်ပညိပ်တ်ရဲတ်တ်ကျဲ Science Focus Program, နွဲလၢတ်သ့တ်ဘ်တဖ် Arts ဒီးဟိတ်ခိတ်ဖိ အန့ဆၢတ်/တ်အိတ်မူအတ်ကထိတ်လိတ်ထိတ်အဂ့ၢ်အကျိတ်ပညိပ်တ်ရဲတ်တ်ကျဲ Humanities Focus Program ဒီး The Career Academy တ်မလိမဒီးဘ်ဃးတ်လုၢ်အိတ်နီၢ်ခိသးသမူတ်မဒီးတစိအတ် ရဲတ်တ်ကျဲတဖ် ကဘ်တ်မအီလၢတ်လဲၤကွၢ်တီၤဒးသ့တဖ် open houses လၢကိုဖိ ဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိ လၢအသးစဲ/သးအိတ်ဝဲဒ်သ့တဖ်အဂီၢ်ဖဲလၢနိတ်ဝဲဘၢအပူၤန့ၣ်လီၤ.

နွဲလၢကူၣ်သ့တဖ် Arts ဒီး Humanities Focus တ်ရဲတ်တ်ကျဲ (ထံၣ်လိတ်သးလၢခိတ်ဖျူထၢၣ်အပူၤ)
လၢနိတ်ဝဲဘၢ ၄,သီ, ဟါခိ ၆-၇န့ၣ်ရဲတ်. စံၢ်လီၤဖဲအံၤလၢနကဆဲးလီၤမံၤအဂီၢ်. [Click here to sign up.](#)

စဲအုတ် Science Focus တ်ရဲတ်တ်ကျဲ (ထံၣ်လိတ်သးလၢခိတ်ဖျူထၢၣ်အပူၤ)
လၢနိတ်ဝဲဘၢ ၁၀သီ, ဟါခိ ၆-၇န့ၣ်ရဲတ်. စံၢ်လီၤဖဲအံၤလၢနကဆဲးလီၤမံၤအဂီၢ်. [Click here to sign up.](#)

တ်မလိမဒီးဘ်ဃးတ်လုၢ်အိတ်နီၢ်ခိသးသမူတ်မဒီးတစိ The Career Academy (လၢနီၢ်ကစၢ်)
လၢနိတ်ဝဲဘၢ ၁၁, ၁၂, ၁၈, ၁၉ သီ, ဟါခိ ၅:၃၀ - ၆:၃၀န့ၣ်ရဲတ်. စံၢ်လီၤဖဲအံၤလၢကဒီးန့ၢ်ဘ်အိတ်တ်ဂ့ၢ် တ်ကျိအဂီၢ်. [Click here for more information.](#)

ဟိတ်ခိတ်ဘီမုၢ်/ဟိတ်ခိတ်ဒီးဘုၣ် မံၤလၢဒိတ်နွဲလၢပီညါ တ်ရဲတ်တ်ကျဲ International Baccalaureate Program (လၢနီၢ်ကစၢ်)
လၢနိတ်ဝဲဘၢ ၂၁သီ, ဂီၤခိ ၉-၁၁န့ၣ်ရဲတ်. စံၢ်လီၤဖဲအံၤလၢကဒီးန့ၢ်ဘ်အိတ်တ်ဂ့ၢ်တ်ကျိ ဒီးတ်ဆဲးလီၤမံၤ အဂီၢ်. [Click here for more information and to register.](#)

ပျာတဆံတတီး၊ ဒီးတဆံခံတီးတဖၣ် ပတံထီၣ်ဝဲဒၣ် The Career Academy တၢ်မၤလိမၤဒီးဘၣ်ဃးတၢ်လုၢ်အိၣ်နီၣ်ခိသးသမူအတၢ်မၤဒီစီၤအဂီၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤသ့ဝဲလၢအဆၢကတီၢ်ခဲအံၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်မၤလိမၤဒီးဘၣ်ဃး တၢ်လုၢ်အိၣ်နီၣ်ခိသးသမူအတၢ်မၤဒီစီၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအံၤ လၢဆၢကတီၢ်ခဲအံၤဘၣ်တၢ်တူၢ်လိာ်လံာ်ပတံထီၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢတၢ်မၤလိန့ၣ်ခံကတီၢ်တကတီၢ် second semester အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢအဆၢကတီၢ်ခဲအံၤပျာကွဲၤဖိလၢအမၤလိဝဲဒၣ် တဆံတတီးဒီးတဆံခံတီးသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်ဘၣ်တၢ်ကွဲၤမုၢ်အိၣ်လၢကတီၢ်ထီၣ်/ကပတံထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအဝဲအံၤန့ၣ်လီၤ.

TCA အိၣ်ဒီးတၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢအတလီၤန့ၣ် လၢကွဲၤဖိတဖၣ်ကဒီးန့ၢ်/မၤန့ၢ်ဝဲဒၣ်ခိလုၣ်ကွဲၤအခြးဒီး ဝဲလၢအမၤလိတၢ်လၢကဖျိထီၣ်ကွဲၤလၢတီၤထီၣ်အဆၢကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဆၢကတီၢ်ခဲအံၤ pathways တၢ်မၤလိကျိၤကျဲၤတဖၣ်လၢအဘၣ်တၢ်အိးထီၣ်အိၣ်တဖၣ်ပၣ်ဃုာ်ဒီး-

- Business ပနံၣ်တၢ်ကၤ,
- Ag-Bio
- HVAC
- Welding တၢ်ခးစဲဘူးထးအဆၢလၢလိမ့ၣ်အူ/တၢ်ဆဲးတၢ်အဆၢ
- Health Sciences တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်ဃုသ့ၣ်ညါမၤလိတၢ်ဂ့ၢ် (ဝဲဒၣ်လၢပျာတဆံခံတီးတဖၣ်), မ့တမ့ၢ် or
- Academic Transfer (ခိလုၣ်-အဲကလံး: College-English ဒီး Political Science ဘၣ်ဃးဒီး ထံၣ်ကီၢ်သဲးဂ့ၢ်ဝိတၢ်မၤလိ).

နမ့ၢ်သးအိၣ်/သးစဲလၢကထီၣ်မၤလိဘၣ်ဃးဒီး TCA ဒီး ဟးဃုသ့ၣ်ညါနတၢ်လုၢ်အိၣ်နီၣ်ခိသးသမူတၢ်မၤဒီစီၤအတၢ်ဃုထၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤတဖၣ်န့ၣ်, ဝံသးစူၤလဲၤန့ၣ်ကွၢ်ပပုၣ်ယဲၤသန့ <https://home.lps.org/tca/> ဒီးတီၣ်ထီၣ်/ပတံထီၣ်လံာ်ပတံထီၣ်လၢတနံၤအံၤတက့ၢ်.

*နမ့ၢ်သးအိၣ်/သးစဲလၢ နကထီၣ်ဝဲဒၣ် TCA လၢကွဲၤတၢ်မၤလိန့ၣ်လၢအကယဲၤကဒီးတနံၣ်န့ၣ်, တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်အကျိၤအကျဲၤကစးထီၣ်အိးထီၣ်ဝဲဒၣ်ဝဲလၢအိးကထီၣ်ဘၣ် ၁၉သီအနံၤန့ၣ်လီၤ.

ဂီၤခိၤဒီးမုၢ်ထူၣ်/မုၢ်ဆါခိၤတၢ်အိၣ်ကလီၤလၢ LPS ကိၣ်ဖိခဲလၢၢ်အဂီၢ်

ခိၣ်ဖျါလၢတၢ်ဆူးတၢ်ဆါဘၣ်ကူဘၣ်ကၢၤလီၤသးအယံ, USDA မ့ၢ်ဝဲဖဲဒ်ဒေရၢၣ်/ကီၢ်စၢဖိၣ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤကျိၣ်စ့ လၢဂီၤခိၤဒီး မုၢ်ဆါခိၤတၢ်အိၣ်ကလီၤလၢကိၣ်ဖိခဲလၢၢ်အဂီၢ် ဖဲလၢကီၢ်စၢဖိၣ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဝဲဒ်ကျိၣ်စ့ကတၢ်တစုန့ၣ်လီၤ. လုၤခၢၣ်ပဒိၣ်ကိၣ် LPS ကိၣ်ဖိခဲလၢၢ်အမၤလိတၢ်လၢ ကတီၤဆိကိၣ်-၁၂တီၤသ့ၣ်တဖၣ်ဒီး Independence Academy ကိၣ်ဖိတဖၣ်ကဘၣ် တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအဝဲသ့ၣ် ဂီၤခိၤတၢ်အိၣ်ဒီး မုၢ်ဆါခိၤတၢ်အိၣ်လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ဟံးန့ၢ် တၢ်အိၣ်အပူၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ. လုၤခၢၣ်ပဒိၣ်ကိၣ် LPS ကဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီးဟံၣ်ဖိယီဖိသ့ၣ်တဖၣ် ဖဲလၢတၢ်ရဲၣ်တၢ် ကျဲၤအဝဲအံၤဘူးထီၣ်လၢအကတၢ်လၢ ဟံၣ်ဖိယီဖိသ့ၣ်တဖၣ်ကရဲၣ်ကျဲၤက့ၤတၢ်လၢအဘၣ်ယးဒီးဂီၤခိၤဒီး မုၢ်ဆါ ခိၤတၢ်ပူၤအိၣ် တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်အိၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဒ်အမ့ၢ်ဝဲဒ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်တခါအသိး, ဟံၣ်ဖိယီဖိတဖၣ်ကဘၣ်ဆဲးမၤပုၤထီၣ်ဝဲဒ် လံာ်ပတံထီၣ်တၢ်သ့ၣ် တဖၣ်လၢ တၢ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်အိၣ်ကလီၤမ့ၢ်တၢ်မၤလီၤစ့ၤတၢ်အိၣ်အပူၤလၢ 2020-2021 ကိၣ်တၢ်မၤလိန့ၣ်အ ဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. နန့ၣ်လီၤ မၤန့ၢ်/ကွၢ်ဝဲတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်အလံာ်ပတံထီၣ်သ့ၣ်ဝဲ-

<https://home.lps.org/ns/free-reduced/> အံၤန့ၣ်လီၤ.

ဂီၤခိၤ ဒီးမုၢ်ထူၣ်တၢ်အိၣ်လၢပူၤမၤလိစီၤစ့ၤတၢ် remote ပူၤမၤလိတၢ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်စ့ၤကိး တၢ်တဟံးန့ၢ်အပူၤ ဘၣ်.

တၢ်ဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်က့ၤ- တၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤတၢ်အိၣ်လၢပူၤမၤလိတၢ်ဖိလၢ Remote ၁၀၀ မျး ကယၤတဖၣ်အဂီၢ်

LPS အံၤဟ့ၣ်လီၤဝဲဒ်တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်လၢပူၤကိၣ်ဖိလၢအမၤလိတၢ်လၢ Remote တၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစ့ၤ/စၢၤစိတၢ် ၁၀၀ မျးကယၤပူၤမၤလိတၢ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်လၢအမၤလိတၢ်လၢကတီၤဆိကိၣ်-၁၂တီၤ လၢတနွံအဂီၢ်လၢကဟဲဟံးန့ၢ် ဝဲဒ်တနွံတဘျီဖဲ မုၢ်ဆၣ်/မုၢ်တနံၤ စးထီၣ်လၢဟါခိၤ ၅း၃၀န့ၣ်ရံၣ်- ၆း၃၀န့ၣ်ရံၣ် ဖဲလၢတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်တၢ်လီၤသၢ တီၤန့ၣ်လီၤ.

နွံလၢအကဟဲအတၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်လၢပူၤမၤလိမၤဒီးစီၤစ့ၤစၢၤစိတၢ် Remote ကိၣ်ဖိလၢအမၤလိတၢ် ၁၀၀မျး ကယၤပူၤပူၤသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ် ကမ့ၢ်ဝဲဒ်ဖဲမုၢ်ဆၣ်/မုၢ်တနံၤ လါအိးကထိဘၣ် ၂၆ သီအနံၤန့ၣ်လီၤ.

လဲၤဆူပုၤယဲၤသန့ၤလၢကဒီးန့ၢ်ဘၣ်အါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်. [Go to our website for more information.](#)